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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1723 Åtgärder mot den afrikanska svinpesten

Länsstyrelserna har just nu en pågående informationskampanj om åtgärder mot 
afrikansk svinpest. Bland annat uppmanas människor att inte ta med gris- eller 
svinkött från länder där svinpest förekommer och att inte slänga matrester i 
naturen. 

Däremot saknas det i länsstyrelsernas rekommendationer att fler bör välja 
svenskproducerat kött, som generellt håller en hög kvalitet och är fritt från virus 
och andra sjukdomar. Det vore en av de främsta och viktigaste åtgärderna för 
att förebygga och bekämpa afrikansk svinpest i Sverige. 

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är följande:

 

Vilka åtgärder vidtar statsrådet för att fler konsumenter ska välja 
svenskproducerat kött och för att svenska köttproducenter i större utsträckning 
ska kunna exportera svenskt kött? 

………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-03
Besvaras senast
2020-07-17


